
PARGAS STAD 

ÄLDRERÅDET 2/2024 

Tid: 15.3.2024 kl. 12.00-13.20 

Plats: Styrhytten, stadshuset 

 

Närvarande Nyberg Widar  ordförande 
Björklund Inger medlem 
Brunnsberg Annika medlem   

 Ginman Leif  medlem 
 Jansson Marita medlem 
 Karlsson Inger  medlem 
 Kronqvist-Sundström Clara medlem 
 Lindqvist Yngve medlem 
 Planting Ann  medlem 
 Åkerfelt Bertil  medlem 

 
 Knuts Åsa  sekreterare 
 
Frånvarande: Salonen Markku vice ordförande    

Gäst:  Manelius Eva  områdesutvecklare för äldre/Varha § 12 kl. 12-12.48 

 
 
§ 10 Öppnande av mötet. 

Ordföranden öppnade mötet kl. 12.00.  
 

§ 11 Mötets laglighet och sammankallande. 
 Ordföranden konstaterade mötet vara lagenligt sammankallat och beslutfört. 
 
§ 12 Serviceområdeschef Ulrika Lundberg, trygghetslarm 

Serviceområdeschef Ulrika Lundberg hade lovat komma och berätta om trygghetslarmen 
men hade fått förhinder och i stället för henne ställde områdesutvecklaren för äldre Eva 
Manelius upp. 
 
Välfärdsområdesstyrelsen beslöt i fjol att från och med 1.1.2024 ändras kriterierna för 
beviljandet av trygghetslarm. Det vill säga att endast sådana kunder som har regelbunden 
hemvård eller hör till närståendevårdens kunder eller sådana personer som har beslut om 
serviceboende i hemmet enligt lagen om funktionshinderservice har rätt till trygghets-
larm. Även hushållets månadsinkomst påverkar beviljandet av trygghetslarm. För många 
kunder som inte hör till dessa kategorier och som bara har ett trygghetslarm betyder det 
att den trygghetsservice som funnits upphör. Eva Manelius konstaterade att detta har 



ställt till problem eftersom det på alla orter inte finns privata firmor som sköter denna 
service. Nu har hela beslutet satts på is i väntan på fortsatt utredning. 
 

 Medlemmarna diskuterade även flitigt andra frågor som gäller den äldre befolkningen. 

Varha utgår från att samma regler skall gälla för alla och detta betyder för oss att sådana 

system som här hos oss fungerat bra förut inte längre fungerar till belåtenhet. 

 
§ 13 Justering av protokollet från senaste möte. 

Protokollet från senaste möte justerades. 
 

§ 14 Hälsningar från kommunområdena 
Det har kommit äldrerådet till kännedom att det till ett hus på Bläsnäsvägen som staden 
äger och hyr ut skulle behövas en ramp så att den som bor där enklare skulle komma ut 
och in i huset. Sekreteraren lovade kontakta fastighetssidan.  

 
§ 15 Övriga ärenden 

Kraft-i -Åren-projektet har ännu inte kommit i gång i staden. Ordföranden har blivit 
inbjuden till ett nytt möte som kommer att hållas i slutet av mars.  
 
Havis-projektet är lagt på is. 
 
En kontaktperson mellan staden och Varha kommer att utses inom kort.  
 
Äldrerådet har postlådor utsatta för förslag och initiativ på Pargas hälsovårdscentrals 

akutavdelning samt sju andra serviceställen runtom i staden. Ett serviceställe kontaktade 

nyligen äldrerådet med önskan om att få postlådan borttagen. Efter diskussion beslöt 

äldrerådet att vi tar bort postlådorna eftersom de under de senaste åren inte alls använts 

och om det funnits något ärende som berört de äldre har någon av medlemmarna direkt 

kontaktats.  

§ 16 Följande möte. 
 Följande möte planeras till 7.5. 
 
 
 
 

 
Pargas 15.3.2024  
 
 
 
   
Widar Nyberg    Åsa Knuts 
ordförande    sekreterare 
 
 
 



 
 

  


